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VERSLAG  ALGEMENE  LEDENVERGADERING:  04 februari 2015. 
Locatie: Grand Café Reeshof, Tilburg. 

 
Aanwezig: 
Marion van Oosterhout, Marietta Feiken en vertegenwoordigt Sanne Moonen, Cees van der Zalm, 

Malvin van Lissum, Eefje van Rijswijk, Erik van de Sande, Nico Glasmacher, Henk Mutsaers, 
Renate van de Wee, Jack van Poppel, Ron Hasenbalg, Ria van Eindhoven, Thea van den Hout, 
Corné Bertens, Jurgen van Dijk, Koen Visser, Jeroen Oprins, Patty de Haan, Kees Verhoof, Adri 

Vissers, Nanelia Vissers, Jan Peter Laros, Yvette Laros, Anja Evers, Pieternel Kros, Patrick van 
Beurden, Nadia van Dommelen, Maurice Schifferling, Bart Huijbers, Wil Hollants. 
 

Bestuursleden: 
Elly van de Wouw, Wendy van Geloven, John Tieleman, Franc van der Heijden, Liety 

Schoenmakers. 
 
Afwezig met kennisgeving:  

Marcel Paymans, Adri Kros, Kokkie Tieleman, Marcel de Beer, Frank van Oosterhout en 
Jacqueline v.d. Put (Bestuurslid is ziek). 
 

 

 

1. Opening: 
Voorzitter: John Tieleman, opent de vergadering en heet iedereen welkom en meldt dat Jacqueline 
van de Put (jeugdzaken) ziek is. 

Punt 12 van de agenda wordt samen met punt 5 behandeld, wordt 5.1. 
 
2. Goedkeuring verslag Algemene Ledenvergadering d.d. 05 februari 2014: 

Geen opmerkingen en daarmee zijn de notulen van 2014 goedgekeurd. 
 
2.1  Actiepunten: 

Afgesproken actiepunten van de ALV 2014: 
 
1. Leden worden gevraagd op- en /of aanmerkingen op het beleidsplan 2015 - 2018 door te geven 

aan het bestuur.  
1.1 Het beleidsplan is een apart agendapunt 13. 

2. De voorzitter bespreekt nogmaals met de contactpersonen, dat leden van een andere 

speelavond niet om 20.30 uur mogen gaan spelen als het druk is, maar pas om 21.30 uur.  
2.1 Er is hier regulier overleg over en dit blijft een punt van aandacht. 

3. In het stuk Wijziging van het Huishoudelijk Reglement wordt “overig” naar “algemeen” 
verplaatst.  
3.1 Dit is aangepast. 

4. De Voorzitter gaat in overleg met leden van de Technische commissie over hun taken en 
verantwoordelijkheden.  
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4.1 Afgelopen maanden zijn er gesprekken geweest met potentiele kandidaten: Nadia van  

Dommelen en Gaston Sistermans, zij hebben zich aangemeld voor de TC. 
4 Leden worden gevraagd door te geven aan het bestuur als sporters/huurders van de zaal niet 

op tijd gestopt zijn als voor ons de zaalhuur ingaat. 

4.1 Dit punt blijft steeds van kracht. Afgelopen maand is er een uitgebreid gesprek geweest met 
de gemeente, met name de wisseling van verenigingen op de dinsdagavond loopt lastig.  

5 Communiceren naar leden dat met ingang van het nieuwe seizoen op alle speelavonden 3 
banen minder gehuurd worden.  
5.2 Dit is gecommuniceerd in de nieuwsbrief.  

6 Leden worden gevraagd het bestuur te informeren als zij op- en/of aanmerkingen hebben over 
de accommodatie (sporthal algemeen, kleedkamer, douches enz.). 
6.1 Dit gebeurt regelmatig. In het gesprek met de gemeente is ook de gladheid van de vloer aan 

de orde geweest. Er is afgesproken met de gemeente dat de vloer één keer extra in de week 
schoongemaakt wordt. In de carnavalsvakantie vindt er een diepte reiniging plaats en 
waarschijnlijk wordt in de zomer de toplaag vervangen, dit laatst is echter nog niet zeker. 

7 Bekijken of de ALV naar een andere avond kan i.p.v. woensdagavond.  
7.1 Hier hebben we naar gekeken maar de woensdag blijft voorlopig de beste avond. 

8 Als statuten aangepast worden, kijken of de regeling over verkiezingen aanpast kunnen 

worden.  
8.1 Er wordt een lijst bijgehouden met eventuele aanpassingen voor de statuten, mocht deze 
aangepast moeten worden dan nemen we die punten erin mee. 

9 Indien een speelavond beschikbaar komt in de zomervakantie, communiceren naar alle leden. 
9.1 Dit is gebeurt en in het gesprek met de gemeente is aangegeven dat we de komende 

zomervakantie weer banen willen huren. 
 

3. Verslag secretaris: 

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de secretaris goedgekeurd. 
 
4. Verslag kascontrolecommissie: 

Marion van Oosterhout en Jan Peter Laros hadden het verslag reeds gemaakt en doorgestuurd 
naar het bestuur. 
Zij waren tevreden en zagen geen onregelmatigheden. De boekhouding is prima op orde en de 

verklaring boekjaar 2014 is ontvangen door het bestuur. 
John bedankt Marion en Jan Peter voor hun inzet. 
 

5. Verslag penningmeester. 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de penningmeester goedgekeurd. 
5.1 Elly geeft uitleg over de nacalculatie, balans en de begroting 2015. Zie voor uitleg het 

jaarverslag van de penningmeester.  
In gesprek met de gemeente hebben zij aangekondigd dat de tariefstructuur gaat veranderen, dit 

zou nadelig uit kunnen pakken voor ons. We zijn hier over in gesprek met de gemeente en houden 
dit in de gaten. Mocht dit voor ons nadelige gevolgen hebben voor het nieuwe seizoen dan roepen 
we opnieuw de ALV bijeen voor een eventuele noodzakelijke contributieverhoging. 

 
Het is niet meer verplicht in trainingspak te verschijnen, de pakken zijn niet meer leverbaar en we 
gaan ermee stoppen, waarschijnlijk worden de huidige pakken verkocht aan de leden die ze nu 

hebben.  
 
Er wordt aan de ALV gevraagd om akkoord te gaan met de begroting, er is een unaniem akkoord 

en de begroting 2015 wordt vastgesteld. 
 
6. Verslag jeugdzaken: 

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de jeugdcommissie goedgekeurd.  
 
7. Verslag technische commissie: 

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de TC goedgekeurd. 
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8. Verslag ledenadministratie: 

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de ledenadministratie goedgekeurd. 
 
9. Verslag toernooicommissie: 

Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de TONC goedgekeurd. 
 

10. Verslag algemene zaken: 
Geen opmerkingen en daarmee is het verslag van algemene zaken goedgekeurd. 
 

11. Bestuursverkiezing: 

 Elly van de Wouw is aftredend als penningmeester conform rooster en niet herkiesbaar. Het 

bestuur heeft Bart Huijbers gevraagd en voorgedragen als nieuwe penningmeester. Bart wordt 
door de ALV unaniem gekozen tot de nieuwe penningmeester. John bedankt Elly voor haar 

inzet met een attentie en vraagt Bart plaats te nemen achter de bestuurstafel. 

 Wendy van Geloven is conform rooster aftredend en heeft zich herkiesbaar gesteld voor 

opnieuw de functie van ledenadministratie. Er waren geen tegenkandidaten en Wendy wordt 
door de ALV unaniem herkozen. 

 John Tieleman is conform het rooster aftredend bij de ALV 2016 en is niet herkiesbaar, we gaan 
op zoek naar een nieuwe voorzitter. 

 
12. Wijziging huishoudelijk reglement 2015: 
Het artikel over de clubkleding is gewijzigd. Het dragen van clubkleding is verplicht voor leden die 

namens de vereniging uitkomen in formele wedstrijden. Bij het niet dragen is het bestuur 
gerechtigd de leden te waarschuwen en mogelijk uit te sluiten van deelname aan competitie. 

 
Yvette Laros vraagt of we fijnere shirts kunnen krijgen, zij biedt zich aan om potentiele nieuwe 
shirts te testen. 

Eventueel moeten er reserveshirts zijn voor  mensen die incidenteel invallen bij de competitie  en 
zelf geen shirt hebben. Echter dit zijn uitzonderingsgevallen en het niet altijd mogelijk om in 
clubkleding te verschijnen.  

Bij Open toernooien is het niet meer verplicht om in clubkleding te verschijnen. 
Deze wijziging in het huishoudelijk reglement wordt vastgesteld door de ALV. 
 

13. Presentatie beleidsplan 2015-2018 
John geeft een presentatie van het beleidsplan, deze is samengesteld door bestuur, de TC en 
toernooicommissie. 

Het beleidsplan 2012- 2015 is voor een groot deel bereikt en volbracht. 
Zie voor het beleidsplan 2015 – 2018 de website. 
 

John vraagt de ALV goedkeuring voor het beleidsplan, dit wordt unaniem gegeven. 
 
14. Aanvullingen/instellen commissies en leden van verdienste 

 We hebben twee leden van verdiensten erbij: Jurgen van Dijk en Corné Bertens, zij zijn de twee 

hoofdtrainers voor onze senioren en helpen de jeugdtrainers. De ALV gaat hiermee akkoord. 
Één lid van verdienste is afgevallen: Wes van Renswouw, hij heeft moeten stoppen als 
hoofdtrainer ivm zijn werkzaamheden. 

 Jeugdcommissie: Wes van Renswouw is eruit en de rest blijft onveranderd in zijn huidige vorm.  

 Technische commissie: Maurice is eruit. Deze commissie wordt uitgebreid met Nadia en 

Gaston, Corné Bertens en Jurgen van Dijk, samen met  Patrick van Beurden en Adri Kros. 

 Toernooicommissie: blijft hetzelfde: Inge Janssens, Maurits Mevis, Maurice Schifferling en 

Dennis Laros. 

 Recreantencompetitie: Franc van de Heijden is competitieleider. 

 Competitie leiders: bij de jeugd: Pieternel Kros en bij de senioren: Jacqueline van de Put.  

 PR commissie: ongewijzigd blijft Maurice en John 

 Webmaster en IT beheer: Maurice en Bas den Turck is toegevoegd. 

 Contactpersonen op de speelavonden: zijn ongewijzigd. 
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 Redactie clubblad: Koen Visser 

 Kascontrole commissie:  Marion van Oosterhout moet aftreden, Jan Peter Laros gaat nog een 

jaar door en Elly van de Wouw stelt zich beschikbaar. 

 
15. Oplossing speelavond vrijdag: 
Momenteel is de vrijdagavond niet meer kostendekkend. In de huidige vorm is het niet realistisch 

om 60 personen op de vrijdag te hebben.  
Er  zijn 44 leden op papier ingeschreven, dit is niet kostendekkend omdat er ook andere kosten bij 
komen kijken dan alleen de zaalhuur. 

De vrijdag is een “sterke” avond, waarbij het moeilijk is voor beginners om aan te sluiten en 
doordat er geen beginners zijn is de training niet te faciliteren. 
Het bestuur heeft onderzocht wat er aan te doen is en een aantal opties uitgewerkt en bekeken 

wat het beste zou zijn.  
 
Het voorstel van het bestuur is om de vrijdagavond te behouden en twee banen minder te huren. 

De midweekcompetitie zou naar de vrijdagavond kunnen om zo minder druk op de dinsdag en  
donderdag te hebben. 

Als de midweekcompetitie naar de vrijdag gaat is het wel mogelijk om dan die twee extra banen te 
huren en kan er meteen gestart worden op twee banen starten in tegenstelling zoals het nu is, op 
één baan starten en om 21.30 uur pas tweede baan erbij. 

 
We kunnen nu niet al starten met dit plan omdat de banen gehuurd zijn voor dit seizoen, het 
nieuwe plan zou gelden voor seizoen 2015-2016. 

 
Er wordt gevraagd dat als het druk is en geen competitie is of we een baan bij kunnen pakken. 
Het antwoord is nee; de spelregels zijn duidelijk, in dat geval één set spelen en aan de kant, 

spelers van een andere avond mogen niet eerder dan 21.30 komen spelen.   
 
Er komt een vraag of de spelers van de midweekcompetitie bezwaar kunnen hebben tegen de 

vrijdagavond. 
 
Aan de ALV wordt goedkeuring gevraagd voor dit voorstel. Dit voorstel wordt unaniem 

aangenomen. 
 

16. Behandeling ingebrachte agendapunten: 

Er zijn geen ingekomen agendapunten. 
 

17. Rondvraag: 
17.1 Cees van der Zalm: Verlichting in de zaal is slecht.  
De vraag is wat de regels zijn voor de verlichting 2 of 3 lampen aan? Er zijn voorstanders voor 3 

lampen en voorstanders voor 2 lampen. 
Er wordt gestemd: De meeste stemmen zijn voor 2 lampen.  
Er zijn wel een aantal lampen kapot en dit wordt doorgegeven aan de gemeente. De gemaakte 

afspraak wordt gecommuniceerd met de contactpersonen. Actiepunten 1 en 2 bestuur 
17.2 Henk Mutsaers: De netten zijn gekrompen zeker voor de middenbaan. Actiepunt 3 bestuur 
17.3 Henk Mutsaers: De paaltjes staan los eventueel moeten de schroeven aangedraaid worden. 

Actiepunt 4 bestuur 
17.4 Cees van der Zalm: De zuignap is niet te vinden. We zullen zorgen voor een eigen zuignap in 
de kast. Actiepunt 5 bestuur 

17.5 Corné Bertens: Wel of niet blauwe slofjes dragen in de zaal? Dit hoeft niet meer van de 
gemeente als we langs de banken blijven. 
17.6 Corné Bertens: Op zondag huurt hij wel eens privé banen met een vriendengroep, zij krijgen 

dan van de beheerder de sleutel om onze netten te pakken terwijl zij op dat moment niet namens 
de vereniging zijn. Volgens Franc zijn de netten van de gemeente en hebben wij ze gehad, dus dat 

zou dan geen probleem zijn. 
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17.7 Anja Evers: De vloer en de banken zijn op dinsdag in de kleedkamer vaak erg nat. Dit graag 

blijven melden dan nemen we dat mee in de gesprekken met de gemeente. Actiepunt 6 alle 
leden 
17.8 Patrick van Beurden: Het was erg leuk om zondag, tijdens de kampioenswedstrijd van het 

eerste team, heel veel mensen in de zaal te zien uit alle geledingen van de vereniging (jeugd, 
recreanten, senioren), namens het eerste team bedankt hij hiervoor. 

17.9 Nadia van Dommelen: De veren shuttles zijn snel kapot  en gaan er nogal wat doorheen. We 
mogen van Yonex  nog shuttles uitproberen en testen kijken of deze beter zijn. Daarnaast gaan we 
een kastje plaatsen in het hok van de beheerder met een slot erop waar we de shuttles gaan 

bewaren, in de hoop dat daar de temperatuur en vochtigheid beter is. 
17.10 Wil Hollants: De laatste tijd zijn er meer koude luchtstromingen in de hal. Met de gemeente 
is hier ook over gesproken. Op de ventilator bij de beheerder zit een speciaal knopje voor de 

badmintonstand, de ventilator mag je daar op zetten. Dit zal ook doorgegeven worden aan de 
contactpersonen. Actiepunt 7 bestuur 
 

 
 
18. Sluiting: 

21.50 uur wordt de vergadering gesloten en John bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid.  
 
 

Actiepunten ALV 2015 
 

1. Er zijn nogal wat TL buizen kapot in de hal, doorgeven aan de gemeente. 
2. Communiceren naar de contactpersonen vanaf 20.30 uur meteen 2 lampen laten branden. 
3. De netten nakijken, zouden gekrompen zijn. 

4. Paaltjes zijn los, schroeven aandraaien. 
5. Zorgen voor een eigen zuignap die in onze kast moet komen. 
6. Ook positieve geluiden over de vloer/zaal willen we graag terug horen. 

7. Doorgeven aan contactpersonen dat de venti latie op “badmintonstand” moet bij de beheerder. 
 

Besluitenlijst ALV 2015 
 

1. Begroting 2015 is akkoord. 
2. Beleidsplan 2015 – 2018 is akkoord. 

3. Wijziging HR regelement betreffende clubkleding is akkoord. 
4. Twee TL buizen in plaats van drie TL buizen aan. 
5. Vrijdagavond 5 banen huren vanaf seizoen 2015/2016 

6. Wijziging Midweekcompetitie naar de vrijdagavond met ingang van seizoen 2015/2016 
 

 
 
 

 
 


